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To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company’s Name: SOCIETE GENERALE DE BANQUE – JORDANIE

Greetings,

In accordance with article 43/D of the Securities Law No. 18 for the year 2017 and article 8 of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards of 2004, kindly be advised that the main shareholder at Societe Generale de Banque - Jordanie has signed the Definitive Agreement with Capital Bank of Jordan on Wednesday 16 February, 2022 for the sale and purchase of 100% of the issued share capital of Société Générale de Banque – Jordan.  

The transaction’s financial closing shall require the approval of the Central Bank of Jordan and both banks’ extraordinary general meetings in accordance with the applicable laws and regulations.

We will keep you informed of any developments as they occur.

Please accept our sincere thanks and appreciation.

General Manager
Nadim Abawat
	التاريخ: 16-02-2022
الرقم :    5/GMOF/2022

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين
السادة بورصة عمان المحترمين
اسم الشركة: شركة بنك سوسيته جنرال – الأردن

تحية طيبة وبعد،،،

عملاً بأحكام المادة ( 43 /د) من قانون الأوراق المالية رقم  18
لسنة 2017 والمادة  8 من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة
والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 ، نود إعلامكم
بأن المساهم الرئيسي في بنك سوسيته جنرال-الأردن قد قام بتوقيع الاتفاقية النهائية مع بنك المال الأردني يوم الأربعاء الموافق 16 شباط 2022 لبيع/شراء  100% من الأسهم المكونة لرأسمال بنك سوسيته جنرال-الأردن.


علماً بأن الغلق المالي للصفقة خاضع لموافقة البنك المركزي الأردني والهيئة العامة غير العادية لكل من بنك سوسيته جنرال-الأردن و بنك المال الأردني وذلك حسب الأصول والقوانين المطبقة.

سيتم اعلامكم عن أي مستجدات حول هذا الأمر فور حدوثها .


وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

المدير العام
نديم قبوات



